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akter har inspektörerna funnit och analyserat de brister som man 

hittat, som varit av varierande art. Inspektörerna konstaterar att 

verktyg för att säkra myndighetsutövningen för personer med 

komplexa behov, med hänsyn till hens intressen, önskemål och 

resurser samt till exempel barnperspektivet, behöver utvecklas 

ytterligare. Det gemensamma funktionshinderrådet framhåller att 

den höga personalomsättningen bland handläggare påverkar 

kontakterna mellan denna målgrupp och staden, något som 

granskningen också visar. Rådet ställer frågor som besvaras. Se 

även rådets uttalande under § 6, ärende 6:8 (ärende 16 på 

socialnämndens föredragningslista). 

 

Ann-Kristin Sandebjer informerar att inspektörernas årsrapport 

för år 2015 sammanställs och behandlas av socialnämnden i 

februari 2016. 

 

Rådet bjuder in Ann-Kristin Sandebjer till nästa 

funktionshinderrådsmöte för en föredragning om årsrapporten 

2015.  

 

Ordföranden Nils Duwähl tackar Ann-Kristin Sandebjer för den 

intressanta föredragningen.  

 

 

§ 5 

Hemtjänstutredningen – Slutrapport i fas 1 

Anders Håkansson, strateg vid äldreförvaltningen, berättar att 

svaren från stadsdelsförvaltningarna gällande ersättnings- och 

tidsregistreringssystemet inom hemtjänsten har sammanställts i 

en rapport. Rapporten läggs till grund för ett förslag på tekniska 

förändringar vad gäller till exempel inloggning på systemet och 

en säkrare driftsplattform till det nya systemet, som är planerat att 

tas i drift den 1 januari 2017. Målbilden med 

hemtjänstutredningen är att möjliggöra att insatsen hemtjänst 

beviljas med en ramtid men också minska administrationen för 

stadens handläggare och för utföraren. Det har nu också beslutats 

att privata utförare av hemtjänst ska fortsätta upphandlas enligt 

lag om valfrihetssystem, LOV. 

 

Det gemensamma funktionshinderrådet ställer frågor som 

besvaras. Äldreförvaltningens ställningstaganden till sitt förslag 

på nytt ersättnings- och tidregistreringssystem presenteras för det 

gemensamma funktionshinderrådet i februari 2016, vid vilket 

rådet får möjlighet att tillföra synpunkter och bidra med sin 

kompetens inom sakområdet. Ärendet med föreslaget system går 
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därefter ut på remiss till socialnämnden och stadsdelsnämnderna, 

därefter överlämnas ärendet till kommunfullmäktige för beslut.  

Rådet framhåller att den enskildes direktstyrning av sin insats 

inte får begränsas av det nya ersättnings- och 

tidsregistreringssystemet. Marita Åkersten förtydligar att det är i 

genomförandeplanen som den enskildes påverkansmöjlighet av 

insatsen och tid för utförandet av denna/dessa ska beaktas och 

inte i ersättnings- och tidsregistreringssystemet. Detta har dock 

varit svårt att förmedla till alla berörda eftersom systemet 

genererar beräkningsunderlagen för ersättningen till utföraren, 

vilket medfört att systemet blir  

styrande ändå för insatsen/insatserna och utförandet. Det pågår 

nu en översyn om det går att justera beräkningsunderlaget så att 

det blir mindre detaljerat, vilket är i linje med målsättningen om 

att uppnå en helhetssyn vid utförandet av hemtjänstinsatsen.  

 

Rådet bjuder in Anders Håkansson till nästa 

funktionshinderrådsmöte vid vilket rådet ger sina synpunkter på 

förslaget på nytt ersättnings- och tidregistreringssystem.  

 

Ordföranden Nils Duwähl tackar Anders Håkansson för den  

intressanta föredragningen. 

 

 

§ 6 

Ärenden till socialnämnden den 24 januari 2016 

 

1. Socialnämndens föredragningslista. 

 

Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av 

denna.  

 

2. Ärende 5 

Riktlinjer för hälso- och sjukvårdsdokumentation inom 

Stockholms stads särskilda boenden enligt SoL och LSS, 

dagverksamheter enligt SoL och daglig verksamhet enligt 

LSS,  

svar på remiss från kommunstyrelsen. 

Dnr 1.7.1-811/2015 

 

Uttalande från rådet 

Det gemensamma funktionshinderrådet anser att frågan 

om dokumentation inom hälso- och sjukvård som utförs 

av staden bör utredas vidare. Nuvarande dokument saknar 

enligt rådets uppfattning en djupare analys av viktiga 


